

21 نوفمبر 2021

الأفاضل أعضاء الهيئة الأكاديمية المحترمين

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: ضرورة إجراء إمتحان تجريبي للطلبة عند إستخدام برنامج
مراقبة الامتحانات Respondus

يتقدم مركز التعلم الإلكتروني بالشكر الجزيل نظير جهودكم المبذولة، ويتمنى لكم دوام التوفيق.

هذا ونود أن نعلم الأفاضل أعضاء الهيئة الأكاديمية الراغبين في إستخدام برنامج مراقبة الإمتحانات (**Respondus**)، ضرورة عمل إمتحان تجريبي للطلبة من غير درجات لكل مقرر على أن يجري الإمتحان التجريبي بنفس إعدادات الإمتحان الفعلي وحث الطلبة على عمل (**System Check** الطريقة موجودة في الرابط) للنظام للتأكد من فعالية البرنامج وفعالية الجهاز المستخدم ومدى كفاءته لتجنب أي مشاكل تقنية قد تواجه الطلبة.

كما نود أن ننبه على أهمية عمل الامتحان التجريبي للطلبة جميعاً في نفس الوقت اذا كان الإمتحان الفعلي سيعطى للطلبة جميعاً في نفس الوقت او فتحه للطلبة قبل أسبوع وإغلاقه قبل يومين فقط من الامتحان الفعلي اذا كان الإمتحان سيعطى للطلبة لحله في مدة زمنية محددة -يوم او اكثر-. ونحب أن نذكر أيضاً بأهمية توجيه الطلبة لمركز خدمة الطالب عن مواجعتهم لأي مشكلة فنية اثناء تأدية الإمتحان التجريبي ورصد أسماء الطلبة الذين قدموا الامتحان التجريبي من عدمه لإعطاء الطلبة الذين قدموا الامتحان التجريبي الأولوية في الدعم الفني أثناء الإمتحان.

شاكرين لكم ومقدرين حسن تعاونكم واهتمامكم

21 Nov 2021

Dear Faculty Members

Greetings,

Topic: The importance of creating a mock exam for the students when using Respondus

The eLearning Center would like to thank you for your efforts and wishes you all best.

We would like to inform all faculty members who wish to use Respondus that a mock exam should be administered to the students in each course that the proctoring tool will be used. The mock exam should not be graded, **and it should be conducted with the same settings and in the same format as the actual exam and make sure to urge the students to do a system check ([click here for steps](#)).** This procedure helps students ensure the effectiveness and efficiency of the Respondus and device they are using to avoid any issues in their examinations.

We would like to also instruct faculty members to conduct the mock exam in the same format as the actual examination. For all the students at the same time if the actual examination is going to be conducted in such a way or administer the mock exam for the students a week before the actual examination and close it only two days before the examination if the actual exam will allow the students to take the exam during a specific time frame - a day or more-. Also, kindly remember to register the names of the students who took the mock exam to give them the priority in technical support during the actual examination

Thank you, and your consideration is highly appreciated